
 

          Rie Nielsen. Korsgade 11, 5610 Assens 

 Bor sammen med min mand i Assens ældste hus fra 1572. 

 Har 3 voksne børn og 3 børnebørn. 

Arbejder som underviser og uddannelses- og erhvervsvejleder 

på EUD/EUX Business på Handelsgymnasiet Vestfyn. 

Ejer af Madam Bundsens Hus og Haver (æblepomet 

med de gamle danske æblesorter).                                  

  Medstifter af Æblefestival Assens Kommune.

  Vigtige områder for mig er: Social- ældre og handicapområdet.  

Klima, det grønne, bæredygtighed, natur, sundhed, 

lokale fødevarer, bedre mad til ældre, turisme, 

bosætning og de bedste betingelser for lokalrådene.  

 

Min erfaring gennem 3 perioder:                 

Valgperioden 2009-2013: Valgperioden 2013-2017: Valgperioden 2017-2021: 

· Erhvervs- og 

beskæftigelsesudvalget 

· Børn- og ungeudvalget 

· Handicaprådet 

· Ungdomsskolens bestyrelse 

· Fredningsnævnet 

· LOF 

· Klimaforum 

· Social- og sundhedsudvalget 

· Miljø- og Teknikudvalget 

· Handicaprådet 

· Ungdomsskolens bestyrelse 

· Fredningsnævnet 

· Assens Fjernvarmes bestyrelse 

· Bygnings- og arkitektudvalg 

· LOF 

· Kommuneforeningens bestyrelse 

· Social- og sundhedsudvalget 

· Sundhedsudvalget 

       §17.stk.4 udvalg 

· Handicaprådet 

· Assens Fjernvarmes bestyrelse 

· Bygnings- og arkitektudvalget 

 

Mine visioner for næste periode: 

Det gode ældreliv. Vi er i gang med udvikling af hele området for de ældre, herunder udvikling af Plus tid og nye 

daghjem; øget Livskvalitet og bekæmpelse af ensomhed står højt for mig. Vi skal sikre et budget i balance med et 

stigende antal ældre, så vi skal bruge pengene klogere. Det kræver samarbejde med ældreråd, handicapråd og ikke 

mindst lokalråd og foreninger. Demografien kræver nytænkning! Vi skal have fokus på efteruddannelse og varme 

hænder. Bedre mad med gode lokale fødevarer og sansehaver. Udvikling af teknologiske hjælpemidler og brug af 

sociale medier kan give tryghed, viden og nye kontakter. Kan penge til rengøring findes, står det højt på 

prioriteringslisten. 

Styrkelse af lokalråd: Ildsjæle og lokale aktører kommer fortsat til at spille en stor rolle i kommunens udvikling. 

Budgettet gav penge til cykelstier og muligheder, hvor forhåbentlig banen, med skinnecykler mellem Assens og 

Tommerup, kan udvikles til glæde for lokale, men også turistmæssigt.    

Assens by og havn: Jeg vil fortsætte arbejdet for at udvikle Assens by og havn. Byen skal med hotel, restauranter, 

cafeer, flotte og spændende bebyggelser og et lystfiskercenter kunne tiltrække flere turister og give bosætning; og 

dermed øge indtjening til bl.a. velfærdsområder. 

Klog implementering af klimastrategien: Billig, grøn varmeforsyning skal sikres gennem samarbejde mellem 

fjernvarmeværker i kommunen. Billig varme for forbrugere, bosætning og besparelser på offentlige bygninger. 

Budskabet skal spredes nu, hvor mange skal træffe beslutninger om udfasning af olie- og gasfyr. Biodiversiteten med 

vilde blomster og vilde bier; her skal Assens kommune virkeligt på landkortet!  

Sundhedsområdet. Jeg var med i udviklingen af vores Sundhedspolitik i 2020. De første 1000 dage af et barns liv, 

bekæmpelse af ensomhed, forebyggende indsatser mv. Jeg vil kæmpe for implementeringen af denne politik i næste 

periode, fordi sundhedsområdet handler om sikring af livskvalitet. 

Jeg stiller op, fordi jeg mener at have stor erfaring og stadigt kan bidrage med konstruktive og innovative ideer! 


